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Vyjádření k systematičnosti, přehlednosti, formální úpravě a jazykové úrovni práce: 
Práce je zpracována systematicky a přehledně. Je psána v angličtině, k formální a jazykové úpravě 

nemám v podstatě výhrady. V práci se také vyskytuje minimum obsahových chyb, nicméně zcela se 
jim doktorand nevyhnul (např. ve vztahu ( 4.12) na str. 44 u 3. členu na pravé straně výrazu chybí log). 

Vyjádření k publikacím doktoranda: 
V seznamu svých publikací doktorand uvádí 12 prací za období let 2015 až 2019, všechny 

publikace souvisejí s tématem disertační práce. Ve většině případů se jedná o publikace na 
významných mezinárodních konferencích v daném oboru, v jednom případě jde o časopisecký článek 
v časopise zařazeném do Ql. Všechny publikace jsou publikovány v autorském kolektivu, 
v 5 případech byl spoluautorem školitel doktoranda. U časopisecké publikace jde o publikaci 
v mezinárodním autorském kolektivu. Dle mého názoru je publikační aktivita doktoranda velmi dobrá 
a pro doktorské studium naprosto dostačující. 

Závěr: 
I přes výše uvedené připomínky předložená disertační práce dle mého názoru splňuje požadavky 

stanovené zákonem č. l l l /1998 Sb. o vysokých školách. Práce obsahuje původní a uveřejněné 
výsledky a ing. Matějů v ní prokázal schopnost a připravenost k samostatné činnosti v oblasti 
výzkumu nebo vývoje. Předloženou disertační práci jednoznačně doporučuji k obhajobě. 

Otázky do diskuse: 
• Jak je navržený postup pro detekci změny řečníka úspěšný v případě rychlých změn nebo

úseků, kde si řečníci skáčou do řeči apod.?

• Je databáze COST278 veřejně dostupná, tj. je k dispozici i pracovištím, které se na jejím
vývoji nepodílely?

• Jak při detekci řečové aktivity, tak při detekci změny řečníka jste využíval neuronovou síť se 
dvěma výstupy znamenajícími rozhodnutí řeč/neřeč resp. změna nastala/nenastala.
Neuvažoval jste v případě tohoto binárního rozhodování o síti s jedním výstupem? Respektive
jak jste se v případě sítě se dvěma výstupy vypořádával se situací, že rozhodování této sítě
není binární?

V Plzni, 10.5.2020 Doc. Dr. Ing. Vlasta Radová 
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